# 70x70mm



有看头智能摄像机 产品说明书(V2.5)

使用前请仔细阅读,并妥善保管以备后续参考

将摄像机上电,等待大约30秒,摄像机会发出"dudu"的连接提示音, 若没有听到"dudu"声,请尝试长按RESET键直到摄像机发出提示音。

在应用商店搜索"有看头"或扫描下方二维码下载安装,注册并登录帐户。



使用App添加摄像机

① 下载App

② 连接电源





更多问题,请参考App的"帮助与反馈"

### 添加摄像机

1.将手机连接至WiFi (若摄像机不支持5G频段WiFi,请将手机连接到 2.4G網段WiFi):

2.打开有看头App首页,点击页面右上角"+",并根据APP页面提示添加摄像机。

为构建更好的用户体验,App可能会优化更新,请以App为准

#### 分享摄像机

- ① 邀请好友下载并安装"有看头"App,注册并登录。
- ② 在已添加摄像机的手机上点击分享按钮;
- 按照App提示操作完成分享。

#### 功能介绍

在监控界面,您可以查看摄像机实时画面、对讲、录制画面等。

#### 太地回放

若您安装了TF卡(支持fat32/exFat),摄像机会自动录制视频。点击有看头App的"回放"按钮,可查看摄像机已录制的视频。

#### 智能守护

记录摄像机检测到的异常画面或视频,可自主设置是否启用。更多设置请参 考App页面提示。 \*部分机型不支持,以实物为准

## 常见问题

- Q:摄像机无法连接WiFi?
- A:请确保输入的WiFi密码正确; 将路由器重启后复位摄像机(长按摄像机上的"RESET"键5到10秒)重
- 若摄像机不支持5G頻段WiFi,请将手机连接到2.4G頻段WiFi; 关闭路由器AP隔离、防蹭网等限制WiFi接入的选项; \*部分手机需要获取手机定位权限并开启定位才能获取WiFi列表。
- Q:摄像机列表中显示摄像机离线,怎么办?
- A:如果摄像机上有TF卡,将卡拔掉后,重启摄像机和路由器再观察能否
- 工。",如问题仍存在,建议复位摄像机(长按摄像机上的"RESET"键5到10秒), 重新添加摄像机; 确保App和摄像机固件已升级到最新版本。
- Q:更换了路由器或更换了WiFi密码,摄像机离线怎么办?
- A:复位摄像机(长按摄像机上的"RESET"键5到10秒)重新添加。
- Q:无法观看录像回放,怎么办?
- A:进入【设置】—【录像设置】格式化TF卡; 开启录像开关,等待两分钟后关闭录像开关再打开,观察是否正常回放。

## 注意事项

- 请确认摄像机是否支持5G频段WiFi,若不支持请确保手机连接的WiFi为
- 摄像机支持文件系统为fat32/exFat的TF卡。
- 若要重新绑定新帐户,请复位摄像机后重新添加。
- 请勿将产品安装在高温、高湿或大量灰尘、烟雾等恶劣环境中,否则可能 导致摄像机损坏。
- 请避免安装在近距离有反光物体或强光直射的环境中,否则可能会影响 摄像机的夜视效果。
- 有看头App和摄像机固件会不定期更新,如系统提示升级,请及时更新。
   如需在windows电脑上观看摄像机监控,请通过http://www.yoosee.co
- 下载安装"有看头PC (CMS)"。



更多详细教程及精彩活动 <sub>关注微信公众号</sub>

技术支持:support@gwell.cc

## Yoosee Smart Camera

User Manual (V2.5)

Before using this product, please read this manual carefully and keep it for future reference

## **Quick Start Guide**

①Download the App

You can either scan the QR code or search "Yoosee" in the App Store or Google Play, then



②Power on the device

Power on the device and the device will give out "Du du" sound in around 30s. If the "Du du" sound can not be heard, please Insert the thimble into the "reset" hole and long press it until the device emits the voice tone.







## Device sharing

3Add the device

prompt

sure the connected WiFi is 2.4GHz).

1.Invite your friends to download and install Yoosee App, and register to log in.
 2.The device owner can click the 'share' icon to choose either way to share.
 3.You can follow the App instruction to complete the share

## monitoring

On the monitoring interface of the YooSee app, you can check the camera monitoring images in real time and control camera monitoring, interception and recording functions.

## playback

After you install a TF card (support fat32/exFat), the camera will automatically record videos when the camera is on working condition. You can check the recorded videos in the "local playback" function of the Yoosee app.

## **Trouble Shooting**

Q:The camera can not connect with WiFi?

A:Please double check whether the WiFi password is correct.
Please confirm whether the device supports 5GHz WiFi, otherwise, please make sure the connected WiFi is 2.4GHz;

The router can not have WiFi restrictions such as enabling AP isolation, preventing Wi-Fi squatting etc. Some phones need to get mobile phone GPS permission and turn on GPS to get a WiFi list.

## Q:Device is offline in device list?

A:Check whether the device network is good or not.

If there is TF card inserted, please unplug the TF card, reset the device and router. Check whether the device is online or not.

If the problem still exists, please reset the device (insert the thimble into the "reset" hole and long press for 5s to 10s). Please re-add the device.

After that, check the device firmware and App version and upgrade them to the latest version.

Q:How to do if the device is offline after changing a router or WiFi

A:The device keeps the original password. If password is changed and can not match with the original password, the device is not able to be online then. Under this situation, please reset the device (Insert the thimble into the "reset" hole and long press for 5s to 10s) and re-add according to the App tips.

## Q:The playback video can not be watched?

A:Unplug the TF card and re-insert. Please check whether the record mode is

If the record mode is open but no video is made, please go to "Settings", enter "Record settings", disable "Record switch", and format the TF card. If the video can not be watched still after formatting TF card, please replace a new TF card to try.

For more questions, please refer to "Help and feedback" in Yoosee App.

### Note

- Please confirm whether the device supports 5GHz WiFi, otherwise,
- make sure that the WiFi connected to the mobile phone is 2.4GHz;

  The device supports 128G card storage at maximum and the TF card should be formatted with FAT32/exFat format.
- The device uses loop record technique, when TF card is full, the camera will cover the earliest files automatically to save new videos.
- Please do not install the product in a harsh environment. The product may be damaged if exposed to high temperatures, high humidity, dust and smoke etc.
- The Yoosee App and the device firmware will be updated occasionally. Please update when the software notifies you that an update is available.
- The device will be automatically bound with the Yoosee account after connecting to network. Before binding a new Yoosee account, please unbind the device with the first Yoosee account.
- Yoosee CMS is available in windows PC for camera surveillance
   Please go to http://www.yoosee.co and download to install.

## **Customer Service**

For users who need technical support, please contact:

■ support@gwell.cc

## **FCC** warning statements:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment.

This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator & your body.